
 

 
 

 

Zá pis z 6. zásedá ní  AS FIM ze dne 14. 2. 2012 

Přítomni: Pražák Pavel, Chaloupská Pavlína, Kacetl Jaroslav, Malý Filip, Košťál Ondřej, Janák 
Petr, Chyba Ladislav 
Omluveni: Bureš Vladimír, Alena Vejsadová 
Hosté:  Janeček Václav, Kozel Tomáš, Poulová Petra 
 
Program:  
 
1. Zahájení 

2. Volba místopředsedy AS FIM za SK AS, (předkládá RNDr. Pražák, předseda AS FIM) 

3. Vyhlášení voleb kandidáta na funkci děkana FIM, (předkládá RNDr. Pražák) 

4. Informace o přípravě zákonů o VŠ a SFP, (předkládá RNDr. Pražák a Mgr. Kacetl, 

místopředseda AS FIM) 

5. Různé 

Průběh zasedání: 
 

Bod č. 1: Zahájení 
 
Předseda AS FIM přivítal přítomné senátorky, senátory a hosty. Omluvil nepřítomné. Z důvodu 
ohlášeného pozdějšího příchodu člena SK L. Chyby došlo ke změně programu – došlo k výměně 
pořadí bodů č. 2 a č. 3. Senátoři pořadí jednotlivých bodů ve změněném pořadí schválili. 
 

Bod č. 2: Vyhlášení voleb kandidáta na funkci děkana FIM 
 
RNDr. Pražák uvedl, že volby kandidáta na funkci děkana vyhlašuje AS FIM nejpozději tři měsíce 
před skončením funkčního období stávajícího děkana. Úkolem AS FIM je stanovit volební 
komisi a určit termín vyhlášení voleb. AS FIM navrhl volební komisi ve složení: Mgr. Jaroslav 
Kacetl (předseda volební komise), Ing. Filip Malý, doc. Vladimír Bureš, Ondřej Košťál a Petr 
Janák. 
 
Hlasování o složení volební komise: 6 pro – 0 proti 
Složení volební komise pro volbu kandidáta na funkci děkana bylo jednomyslně schváleno. 
 
Termín vyhlášení voleb byl navržen na 28. 2. 2012. 
 
Hlasování o termínu vyhlášení voleb: 6 pro – 0 proti 
Termín 28. 2. 2012 byl jednomyslně schválen jako den vyhlášení voleb kandidáta na funkci 
děkana FIM. 
 
Na zasedání se dostavil člen SK L. Chyba, takže počet přítomných senátorů AS FIM vzrostl na 7.  
 

Bod č. 3: Volba místopředsedy AS FIM za SK AS 
 
Studentská komora AS FIM navrhla Ladislava Chybu jako kandidáta na volbu místopředsedy AS 
FIM za studentskou komoru. Dotyčný s návrhem souhlasil. 



 

 
 

 
 
Hlasování – studentská komora: 3 pro – 0 proti 
Ladislav Chyba byl zvolen všemi přítomnými členy SK AS FIM do funkce místopředsedy AS FIM 
za studentskou komoru.  
 

Bod č. 4: Informace o přípravě zákonů o VŠ a SFP 
 
V rámci tohoto bodu proběhla mezi přítomnými diskuse o aktuální situaci v souvislosti 
s připravovanými zákony o vysokých školách (VŠ) a studentské finanční pomoci (SFP). Ladislav 
Chyba navrhl konání informační přednášky pro studenty FIM o uvedené problematice. RNDr. 
Pražák informoval o vzniku Hradeckého studentského hnutí 2012 s tím, že o záměrech hnutí 
není podrobně informován a že se 15. 2. uskuteční koordinační schůzka, ze které patrně 
vzejdou další informace. Podotkl, že se jedná o samostatné studentské aktivity. Děkan Janeček 
zdůraznil nutnost zvýšit informovanost a zprostředkovat maximum informací. Informace je 
možno předat také formou hromadného e-mailu.  
 
Mgr. Kacetl, zástupce FIM v Radě vysokých škol, informoval přítomné o průběhu a výsledcích 
zasedání Rady vysokých škol ze dne 26. 1. 2012.  
 
Přítomní se shodli, že akce spojené s informováním a vyjádřením nesouhlasu ohledně věcných 
záměrů zákonů o VŠ a SFP, by se měly konat v rámci celostátně ohlášeného týdne protestů ve 
dnech 27. 2. – 2. 3. 2012. Z diskuse také vyplynulo, že by bylo vhodnější podpořit 
celouniverzitní setkání studentů a vyučujících, než samostatné fakultní setkání.  Dále se 
přítomní shodli na umístění mobilní nástěnky u stávající nástěnky AS FIM, na které budou k 
dispozici aktuální informace.  
 
RNDr. Pražák navrhl, aby AS FIM vyjádřil souhlas s usnesením AS UHK ze dne 25. 1. 2012 
týkajícím se přípravy věcných záměrů zákonů o VŠ a SFP. Toto usnesení bylo přečteno. 
 
Hlasování o podpoře usnesení AS UHK: 7 pro – 0 proti 
AS FIM podporuje usnesení AS UHK ze dne 25. 1. 2012.  

 
Bod č. 5: Různé 
 
Petr Janák započal diskusi o rozšíření možnosti nákupu skript z nakladatelství Gaudeamus 
zejména pro studenty kombinované formy studia. Doc. Poulová iniciuje návrh prodloužení 
páteční otevírací doby do 17:00. Studentům je k dispozici rovněž e-shop na webových 
stránkách nakladatelství.  
 
RNDr. Pražák požádal L. Chybu o organizaci akce „Modrá fakulta dává krev“. Akce se obvykle 
koná v měsíci květnu. RNDr. Pražák dále informoval studenty o konání konference České 
studentské unie.  
 
Doc. Kozel uvedl, že skončilo hodnocení výuky za zimní semestr, údaje k hodnocení byly 
předány katedrám. Návratnost dotazníků v nově zavedené elektronické formě byla překvapivě 
dobrá.  Doc. Kozel dále uvedl, že dojde k úpravě výnosu děkana ohledně studentských indexů, 
které již nebudou kontrolovány při zápisech do ročníků ani před ukončením studia. Student si 
může nechat zapisovat výsledky splněných předmětů do indexu, povinné to však již nebude. 
Jako identifikace studenta u zkoušky bude předkládán průkaz studenta, na kterém je datum 



 

 
 

narození studenta. Tato informace bude uvedena rovněž v systému ISIT. Vyučující bude 
povinen ve lhůtě do 10 dnů od konání zkoušky zapsat výsledek do systému ISIT.  
 
Ondřej Košťál opakovaně poukázal na problém se znečištěním klávesnic a myší v počítačových 
učebnách. Doc. Poulová převzala věc k řešení.  
 
Ladislav Chyba upozornil na rozesílání reklamních sdělení na univerzitní e-maily studentů. 
Pokud bude známa konkrétní osoba, která e-maily rozesílá, je nutné předat podnět 
k prošetření této záležitosti disciplinární komisi FIM.  
 
 
Usnesení: 
 

1. AS FIM vyhlašuje dnem 28. 2. Volby kandidáta na funkci děkana FIM. 

2. AS FIM ustanovil volební komisi pro volbu kandidáta na funkci děkana ve složení 

Mgr. Kacetl (předseda), Ing. Malý, O. Košťál, P. Janák. 

3. SK AS FIM zvolila Ladislava Chybu místopředsedou AS FIM za studentskou komoru. 

4. AS FIM souhlasí s usnesením AS UHK ze dne 25. 1. 2012 týkající se přípravy věcných 

záměrů zákonů o VŠ a FSP.  

Hlasování o usnesení: 
7 pro – 0 proti 
Usnesení ze zasedání AS FIM dne 14. 2. 2012 bylo schváleno jednomyslně. 
 
Předseda AS FIM RNDr. Pražák poděkoval všem přítomným za účast a ukončil  6. zasedání 
AS FIM. 
 
 
   
Zapsala: Anna Hovorková     RNDr. Pavel Pražák, Ph.D 
         předseda AS FIM


